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 Zápisnica  

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 20. mája 2016 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Marián Beneš, Ľubica Balajková, Stanislav Grznárik, Ladislav 

Kolmokov, Eva Kováčiková, Gabriela Macháčová 

 

Neprítomní poslanci:  Jozef Sedlár, Alena Sopková, Ing. Rastislav Velič 

 

Ďalší prítomní: Ing. Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór 

      Ing. Jana Gerhátová - ekonómka 

    Lucia Hegedüšová, zapisovateľka 

    Ostatní podľa priloženej prezenčnej listiny 

       

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Návrh VZN o prevádzkovom poriadku multifunkčného ihriska Horné Obdokovce 

4. Návrh zapojiť sa do výzvy MP a RV SR IROP, oprávnená aktivita č. 4 – budovanie 

verejnej kanalizácie a ČOV 

5. Organizačné záležitosti 

6. Návrh na uznesenie 

7. Ukončenie 

 

Program poslanci OZ jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Desiate zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnení poslanci: Jozef Sedlár, Alena Sopková, Ing. Rastislav 

Velič. Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 6 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Beneša a p.  Kováčikovú.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci OZ jednohlasne schválili.  

 

Za členov návrhovej komisie navrhla starostka obce: p. Balajkovú, p. Macháčovú a p. Grznárika. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci OZ jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Lucia Hegedüšovú.  
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K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka  vyzvala Ing. Pozdecha, aby predniesol správu o kontrole plnenia uznesení  

z 9. verejného rokovania OZ. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.   

 

K bodu 3. Návrh VZN o prevádzkovom poriadku multifunkčného ihriska Horné 

Obdokovce (je priložený k zápisnici) 

Starostka informovala, že nie je potrebné ihrisko zamykať, stanoví sa manipulačný poplatok. 

Vyzvala SEK o vyjadrenie. Komisia dala návrh na schválenie VZN.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh VZN v znení ako bolo predložené.   

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh VZN č. 6/2016 o prevádzkovom poriadku 

multifunkčného ihriska Horné Obdokovce. 

 

K bodu 4. Návrh zapojiť sa do výzvy MP a RV SR IROP, oprávnená aktivita č. 4 – 

budovanie verejnej kanalizácie a ČOV 

Starostka predniesla výzvu a informovala, že je potrebné vypracovať projektový zámer, ktorý sa 

predloží NSK. Je potrebné schváliť návrh zapojiť sa do tejto výzvy.  

P. Beneš mal pripomienku, či bude kanalizácia pri bytovej výstavbe, aby sa na to nezabudlo. 

Ing. Pozdech dodal, aby sa urobila kompletná kanalizácia a nielen polovičná.  

Starostka poznamenala, že najskôr sa musí zrealizovať čistička odpadov a následne kanalizácia.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh zapojiť sa do výzvy. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh zapojiť sa do výzvy MP a RV SR IROP, Prioritná os 4 - 

Zlepšenie kvality života v regiónoch s dôrazom na životné prostredie, Investičná priorita 4.2 – 

Investovanie do sektora vodného hospodárstva s cieľom splniť požiadavky environmentálneho 

asquis Únie a pokryť potreby, ktoré členské štáty špecifikovali v súvislosti s investíciami nad 

rámec týchto požiadaviek, Špecifický cieľ č. 4.2.1 – Zvýšenie podielu obyvateľstva so 

zlepšeným zásobovaním pitnou vodou a odvádzanie a čistenie odpadových vôd verejnou 

kanalizáciou bez negatívnych dopadov na ŽP, Oprávnená aktivita č. 4 – budovanie verejnej 

kanalizácie a ČOV v aglomeráciách do 2000 EO a to v obciach od 1 000  do 2 0000 obyvateľov.  

 

K bodu 5. Organizačné záležitosti 

 

 Vyjadrenie k oznámeniu funkcií , zamestnaní, činností a majetkových pomerov  za rok 

2015 – starostka obce  - komisia pre nezlučiteľnosť funkcií  

Starostka informovala, že 22. marca 2016 podala svoje majetkové priznanie. 

P. Beneš dodal, že po skontrolovaní majetkových pomerov konštatujú, že nepresahujú 

platové pomery a komisia pre nezlučiteľnosť funkcií berie na vedomie majetkové priznanie.  

 

 Vyjadrenie k odstúpeniu z funkcie  štatutárneho zástupcu  príspevkovej organizácie  

Rozvoj  

Starostka informovala, že žiadosť o odstúpení bola prijatá tento týždeň (je priložená 
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k zápisnici). Vyzvala kontrolóra Ing. Pozdecha o vyjadrenie k žiadosti. Vyzval ekonómku 

Ing. Gerhátovú, aby zotrvala vo funkcii do nasledujúceho zastupiteľstva, zároveň navrhuje 

či by nechcela prehodnotiť svoju žiadosť.  

Starostka dodala, aby zotrvala v danej funkcii.  

Informácia sa berie na vedomie.  

 

 IBV – pripomienky k územnému konaniu – návrh  SEK a KOVP  

Starostka informovala, že bola poslancom doručená zápisnica z rokovania k územnému 

konaniu. Vlastníci pozemkov mali pripomienky k územnému plánu. Pred rokom boli 

informovaní dotazníkom a bolo to zverejnené aj na úradnej tabuli. Konanie prebieha už rok. 

Požiadala poslancov, ako aj SEK a KOVP o vyjadrenie.  

P. Beneš sa spýtal, či sa počas zverejnenia územného plánu bol niekto z týchto občanov 

informovať, alebo mal vtedy nejaké pripomienky. 

Starostka mu odpovedala, že nie. K územnému konaniu boli vyzvaní. Občania sa vyjadrili, 

že súhlasia s výstavbou, ale aby sa vybudovala prístupová cesta za pozemkami občanov 

z Májovej ulice. Vyzvala SEK o vyjadrenie. 

P. Kováčiková za SEK - doporučujú zamietnuť vybudovanie prístupovej cesty a pokračovať 

v územnom konaní.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať k tomu, aby sa naďalej pokračovalo v projektovej 

činnosti.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh pokračovať v pôvodnej projektovej činnosti IBV 

Horné Obdokovce. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, kto je za návrh vybudovať prístupovú cestu na 

pozemku obce ako navrhli dotknutí občania.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 0 

PROTI: všetci prítomní poslanci  

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ neschvaľujú návrh vybudovať prístupovú cestu na pozemkoch obce.  

 

 KOVP a ŽP informácia k predloženým sťažnostiam, žiadosť o odstránenie čiernej 

skládky 

Starostka informovala, že sme prijali sťažnosti a žiadosť o odstránenie čiernej skládky 

a požiadala KOVP a ŽP aby sa k sťažnostiam a žiadosti vyjadrili.  

P. Kolmokov informoval o sťažnosti p. Libora Svobodu a p. Márii Valovej. Komisia 

navrhuje predvolať občanov a zaslať im písomne pozvánky na rokovanie. Žiadosť 

o odstránenie čiernej skládky bola len včera doručená, bude sa prerokovávať.  

Starostka dodala, že žiadosť dáva poslancom a komisii na vedomie, doložia sa potrebné 

informácie a na budúcom zasadnutí sa žiadosť prerokuje.  

Spomínané sťažnosti a žiadosť sa berú na vedomie.  

 

 Zaradenie majetku do účtovníctva, žiadosť o prenájom školského bytu – SEK  
Starostka informovala, že je potrebné vytvoriť oceňovaciu komisiu a doporučuje aby ňou 
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bola ekonomická komisia (SEK). Žiada o zaradenie majetku do účtovníctva. Vyzvala SEK 

o vyjadrenie.  

P. Kováčiková za SEK navrhuje zaradenie majetku do účtovníctva obce.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh oceňovacej komisie zaradiť majetok do 

účtovníctva obce nadobudnutý pri získaní ROEPu Horné Obdokovce a Obsolovce.    

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh oceňovacej komisie zaradiť nadobudnutí majetok, 

do účtovníctva obce v prednesenom znení.  

 

 Žiadosť o prenájom školského bytu 

Starostka informovala, že žiadosť bola prijatá deň pred OZ.  

P. Kováčiková za SEK dodala, že žiadosť bude prerokovaná neskôr.  

Starostka dodala, že p. riaditeľka ZŠ s MŠ dodnes nedoručila rozhodnutie, ktoré bolo 

písomne požadované 2.3.2016.  

 

 Žiadosť o rekonštrukciu hasičskej zbrojnice 

Starostka informovala, že najbližšie sa bude riešiť projektová dokumentácia a rozpočet. Mali 

by byť výzvy na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice ako aj na dom smútku. Dodala, že chce 

urobiť rozpočet aby sme zistili či môžeme tieto rekonštrukcie realizovať z vlastných 

zdrojov. 

 

P. Balajková sa pýtala, či sa niečo bude robiť so zdravotným strediskom.0 

Starostka odpovedala, že sa to určite bude riešiť a urobí sa rozpočet a projektová 

dokumentácia.  

 

P. Kováčiková dodala, či by sa nemalo opätovne požiadať cestárov o opravu cesty a dodala, 

že cestou do Obsoloviec je veľký výtlk, kde bola už aj havária. Ďalej pripomenula, či 

nemôže kosiť trávu pri miestnej komunikácii aj obecný úrad. Aspoň pri kritických 

zákrutách.  

Starostka jej odpovedala, že odpoveď od cestárov nám prišla v apríli a oprava cesty je 

zaradená do plánov.  

 

P. Beneš dodal, že je tiež problém s kosením trávy na konci Amerikánskej ulice. Nie je to 

tam veľmi bezpečné.  

 

Starostka dodala, že sa snažíme výjsť v ústrety aj starším ľuďom a pracovníci obecného 

úradu im kosia trávu. Nebezpečné miesta pri komunikáciách vykosíme svojpomocne. 

 

 Rozdelenie poslaneckých obvodov návrh 

Starostka informovala, že poslancom zaslala návrh na rozdelenie obvodov.  Je to kvôli 

občanom, aby vedeli kto ich zastupuje ak majú nejaké pripomienky, problémy. Navrhuje 7 

obvodov.  

- Obsolovce: p. Kováčiková a p. Sopková 

- Cintorínska a Májová: p. Grznárik 

- Bytovky, Centrum: p. Macháčová 

- Bodok a Kamanská: p. Balajková 

- Čermanská domovina: p. Kolmokov 
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- Hríšnica, Pri Ihrisku, Amerikánska: p. Beneš 

- Nová, Pri družstve, Pri doktorovi: p. Sedlár 

 

Tento návrh sa berie na vedomie.  

 

 Správa o činnosti  

Starostka predniesla správu o činnosti, je prílohou zápisnice a berie sa na vedomie.  

 

K bodu  6. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  7. Ukončenie 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 18,20 hod. ukončila. 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková              Lucia Hegedüšová 

           starostka obce       zapisovateľka 

 

Overovatelia:  

 

............................................    ....................................................                                           

          Marián Beneš             Eva Kováčiková 
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Uznesenie 

z  10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  20. 05. 2016 

 

 

A.  B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení z 9. verejného rokovania OZ   

2. Vyjadrenie komisie pre nezlučiteľnosť funkcií a majetkových pomerov starostky obce 

3. Vyjadrenie štatutárneho zástupcu príspevkovej organizácie Rozvoj, že zostáva vo funkcii  

       do ďalšieho zastupiteľstva 

4. Vyjadrenie KOVP a ŽP o predložených sťažnostiach 

5. Rozdelenie poslaneckých obvodov 

6. Informácia starostky o činnosti obce 

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 10. zasadnutia OZ  

2. Overovateľov zápisnice – p. Beneša a p.  Kováčikovú  

3. Členov návrhovej komisie - p. Balajkovú, p. Macháčovú a p. Grznárika 

4. Návrh VZN č. 6/2016  o prevádzkovom poriadku multifunkčného ihriska Horné 

Obdokovce 

5. Návrh zapojiť sa do výzvy MP a RV SR IROP, Prioritná os 4 - Zlepšenie kvality života v 

regiónoch s dôrazom na životné prostredie, Investičná priorita 4.2 – Investovanie do 

sektora vodného hospodárstva s cieľom splniť požiadavky environmentálneho asquis Únie 

a pokryť potreby, ktoré členské štáty špecifikovali v súvislosti s investíciami nad rámec 

týchto požiadaviek, Špecifický cieľ č. 4.2.1 – Zvýšenie podielu obyvateľstva so 

zlepšeným zásobovaním pitnou vodou a odvádzanie a čistenie odpadových vôd verejnou 

kanalizáciou bez negatívnych dopadov na ŽP, Oprávnená aktivita č. 4 – budovanie 

verejnej kanalizácie a ČOV v aglomeráciách do 2000 EO a to v obciach od 1 000  do 2 

0000 obyvateľov. 

6. Návrh pokračovať v pôvodnej projektovej činnosti IBV Horné Obdokovce 

7. Návrh oceňovacej komisie zaradiť nadobudnutí majetok, do účtovníctva obce 

v prednesenom znení 

 

C. N e s c h v a ľ u j e : 

 

1. Návrh vybudovať prístupovú cestu na pozemkoch obce 
 

 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce  

 

 

Zapísala: Lucia Hegedüšová 


